
-SINDIKATI O RESOLUCIJI 84-
Občinski sindikalni svet je na

nedavni seji obravnaval predlog
resolucije'0 politiki uresničeva-
nja družbenega plana občine Be-
žigrad za prihodnje leto. analizo
uresničevanja letošnje resolucije
v obdobju prvih develih mesecev
ter analizo množične inventivne
dejavnosti v bežigrajskem zdru-
ženem delu.

Ker je bil že osnutek resolucije
za prihodnje leto zelo podrobno
in temeljito obravnavan v vseh
okoljih, večina pripomb na osnu-
tekpajebilapri izdeftivi predloga
tudi upoštevana. člani občinske-
ga smdikalnega sveta na predlog
niso imeli več veliko pripomniti.
Ugotovili so. da je občinska reso-
lucija za prihodnje leto usfclajena
z republiško. Predlagali so, naj bi
pnloga k resoluciji, ki jo bodo
obravnavaii delegati bežigrajske
občinske skupščine. opredelila
t u * konkretne izvoznike. Sploš-
na poraba naj ne bi bila omejena
nominalno, temveč naj bi za 5,5
odstotkov zaostajala za letošnjo.
Sicer pa so člani občinskega sin-

Plan je tu,
na vrsti je delo

dikalnega sveta resolucijo pod-
prli.

Poudarili so, da je bolj kot sam
načrt dela važno. da bomo reso-
lucijo tudi zares uresničili. Zaradi
težkega energetskega položaja
bo treba v prihodnje prerazpore-
diti delovni čas v marsikaterem
delovnem okolju, da ne bodo re-
dukcije električne energije pre-
več vplivale na proizvodne rezul-
tate.

Še vedno pa js zelo zaskrblju-
joče področje stanovanjskega
gospodarstva. - »Že prejSnja leta
nismo zgradili toliko stanovanj,
kot bi jih potrebovali in kot smo
načrtovali, kmalu pa zaostanka,
ki nastajatudi zaradi interventne-
ga zakona o varovanju kmetijskih
zemljišč, ne bomo mogli več na-

doknaditi,« je dejal Tone Lah, iz
IMP-jeve delovne organizacije
EMOND, tozd Elektromontaža.
To je rakasta rana našega pri-
hodnjega razvoja, kajti mladi, ki
so trenutno v najtežjem položaju.
si s svojim delom ne morejo več
zagotoviti osnovnega življenjske-
ga minimuma. Ostaja pa vpraša-
nje, če bo pešfiica kmetijskih po-
vršin sredi mest lahko rešila naše
potrebe po hrani Dolgo najbrž
ne bo moglo ostati nepozidana.

Množično inventivno dejavnost
v združenem delu občine so že
obravnavali delegati bežigrajske
občinske skupščine na nedav-
nem zasedanju Clani občinske-
ga sindikalnega sveta so se stri-
njali z ugotovitvami analize. ki
pravi da vladata v večini delov-

nih kolektivov nevošljivost in
uravnilovka pri nagrajevanju ino-
vatorjev. Dokler delavci ne bodo
spoznali. da so inovacije v korist
vsej skupnosti, saj prejmejo
predlagatelji zanje v povprečju le
dva odstotka od z izboljšavo
ustvarjenega prihodka, tako dol-
go se stvari ne bodo premaknile
na bolje. Pomemben pa bo tudi
premik v glavah vodilnih delav-
cev. so menili sindikalisti. Samo
sindikat bo sicer pri spreminjanju
razmer nemočen.

V prihodnje namerava komisija
za izobraževanje pri občinskem
sindikalnem svetu nadaljevati s
seminarjem za razvoj inventivne
dejavnosti, ki ga je letos obiskalo
komaj 20 udeležencev, \z občine,
izbrali bodo najboljšega inova-
torja občine, pripravljali redna
obvestila o inovacijah in patentih
na posameznih področjih gospo-
darstva ter predlagali delovnim
organizacijam nekakšen vzorčni
pravilnik za vrednotenje inventiv-
ne dejavnosti.
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